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Protokół z XIII sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie, 
która odbyła się 28 września 2015 roku w siedzibie Rady przy ul. Wysłouchów 34, 

 w godz. 18.08 – 21.15 
 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie – 
Krzysztof Sułowski, który po stwierdzeniu, że zgodnie z listą obecności jest quorum 
pozwalające na podejmowanie uchwał, otworzył obrady. Lista obecności stanowi załącznik 
nr 1 protokołu. 

Przewodniczący Rady przywitał przybyłego na sesję Dyrektora Zarządu Zieleni 
Miejskiej, Dyrektor Przedszkola nr 51 oraz mieszkańców.  

Kolejno Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad 
(załącznik nr 2), a następnie przedstawił wnioski o włączenie do porządku obrad 
z odstąpieniem od wymogu określonego w § 27 ust. 3 Statutu następujących projektów 
uchwał: 

 w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie na rok 2015 (druk nr 90) – projekt Zarządu. W związku z brakiem 
głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem 
głosów 17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że 
projekt zostanie rozpatrzony jako pkt. 4. Pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

 w sprawie zmiany organizacji ruchu w obrębie ulic: Skowroniej, Kamieńskiego, 
Malborskiej (druk nr 91) – projekt Zarządu. W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku 
Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 18 „za”, 0 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony 
jako pkt. 5. Pozostałe punkty ulegają przesunięciu 

 w sprawie opinii dot. zmiany organizacji ruchu na ul. Estońskiej w Krakowie (druk 
nr 92) – projekt Zarządu. W dyskusji nad wnioskiem głos zabrali Radni: Anna Maria 
Miłowska, Krzysztof Sułowski. Następnie Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek 
stosunkiem głosów 16 „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako pkt. 6. Pozostałe punkty ulegają 
przesunięciu. 

 w sprawie utworzenia przejścia dla pieszych przez ul. Klonowica (druk nr 93) – projekt 
Zarządu. W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i 
przyjęła wniosek stosunkiem głosów 17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako pkt. 7. Pozostałe 
punkty ulegają przesunięciu. 

 w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2016 roku (druk nr 
94) – projekt Zarządu. W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do 
głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących 
się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako pkt. 8. 
Pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

 w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami i 
Spółdzielniami Mieszkaniowymi z Terenu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie (druk nr 95) – 
projekt Zarządu. W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do 
głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących 
się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako pkt. 9. 
Pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

 w sprawie korekty Uchwały Nr XII/82/2015 z dnia 31 sierpnia 2015 roku w sprawie 
korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie na rok 2016 (druk nr 96) – projekt Zarządu. W związku z brakiem głosów 
w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 17 
„za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 
zostanie rozpatrzony jako pkt. 10. Pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

 w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie (druk nr 97) – projekt Zarządu. W związku z brakiem 
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głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem 
głosów 16 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, 
że projekt zostanie rozpatrzony jako pkt. 11. Pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

 
W związku z brakiem dalszych wniosków porządek obrad obejmuje następujące 

punkty: 
1) Otwarcie sesji. 
2) Przedstawienie projektu porządku obrad. 
3) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji: 

a) projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta 
Krakowa (druk nr 89). 

4) Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2015 (druk nr 90) – projekt Zarządu. 

5) Projekt uchwały w sprawie zmiany organizacji ruchu w obrębie ulic: Skowroniej, 
Kamieńskiego, Malborskiej (druk nr 91) – projekt Zarządu. 

6) Projekt uchwały w sprawie opinii dot. zmiany organizacji ruchu na ul. Estońskiej 
w Krakowie (druk nr 92) – projekt Zarządu. 

7) Projekt uchwały w sprawie utworzenia przejścia dla pieszych przez ul. Klonowica (druk nr 
93) – projekt Zarządu. 

8) Projekt uchwały w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2016 
roku (druk nr 94) – projekt Zarządu. 

9) Projekt uchwały w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji ds. Współpracy ze 
Wspólnotami i Spółdzielniami Mieszkaniowymi z Terenu Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie (druk nr 95) – projekt Zarządu. 

10) Projekt uchwały w sprawie korekty Uchwały Nr XII/82/2015 z dnia 31 sierpnia 2015 roku 
w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie na rok 2016 (druk nr 96) – projekt Zarządu. 

11) Projekt uchwały w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji Zieleni i Ochrony 
Środowiska Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie (druk nr 97) – projekt Zarządu. 

12) Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji. 
13) Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności. 
14) Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska. 
15) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej. 
16) Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej. 
17) Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury. 
18) Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji. 
19) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy z 

Organizacjami Pozarządowymi. 
20) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami i Spółdzielniami 

Mieszkaniowymi z Terenu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie. 
21) Oświadczenia i komunikaty. 
22) Zamknięcie sesji. 

 
Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z obecnością Dyrektora Zarządu Zieleni 
Miejskiej w Krakowie przesuwa pkt. dotyczący Sprawozdania z działalności Komisji Zieleni i 
Ochrony Środowiska do punktu 3. 
 
Ad. 3 Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska. 
Jako pierwszy w tym punkcie głos zabrał Pan Piotr Kempf Dyrektor Zarządu Zieleni Miejskiej 
w Krakowie, który przedstawił najważniejsze inwestycje planowane w Dzielnicy XI 
i najbliższym sąsiedztwie 2016 roku (Park Duchacki, Kamieniołom Liban, Las Bonarka). Pan 
Dyrektor poruszył również kwestie związane z zielenią osiedlową oraz utrzymaniem terenów 
zielonych (jedna osoba zajmująca się daną dzielnicą, osobne firmy na zieleń niską i wysoką). 
Dyrektor poruszył również kwestię zagrożonych zadań zgłoszonych w ramach Budżetu 
Obywatelskiego i zadeklarował, że ZZM dołoży w roku 2016 brakujące środki na realizację 
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„Siłowni na wolnym powietrzu”. Pan Kempf poruszył również sprawę Parku Rzecznego 
Drwinka (wykup działek). 
Następnie głos zabrał Radny Jarosław Kajdański, który przekazał Panu Dyrektorowi 
Monografię Parku Duchackiego, a mieszkańcy przekazali zebrane podpisy z poparciem dla 
Parku Rzecznego Drwinki. 
Radny Adam Zabdyr zwrócił uwagę na niewłaściwe utrzymanie zieleni i poprosił o rzetelne 
odbiory prac. Pan Dyrektor obiecał zwrócić na to uwagę pracownikom oraz poinformował 
o zmianie zasad dot. bieżącego utrzymania w roku 2016. 
Kolejno głos zabrał Radny Krzysztof Stanek, który zwrócił uwagę na konieczność 
sporządzenia projektu zagospodarowania Parku Kurdwanów, by prowadzone tam prace były 
bardziej skoordynowane. 
Następnie głos w sprawie Parku Rzecznego Drwinki zabrała Radna Dorota Kolanowska. 
Radna zwróciła uwagę na konieczność przyspieszenia wykupu działek. Na temat wykupu 
działek, WZ-tek i planu zagospodarowania tego terenu głos zabrali również Radni: Janusz 
Kostrz, Krzysztof Stanek, Jarosław Kajdański. 
Następnie głos zabrał Radny Krzysztof Kot, który poruszył kwestie parkowania pracowników 
ZZM w Parku Duchackiem. Dyrektor ZZM udzielił odpowiedzi. 
Kolejno Radny Łukasz Prusiewicz zapytał o budowę Smoczego Skweru w Parku 
Kurdwanów. Dyrektor Zarządu Zieleni Miejskiej poinformował, że w 2016 roku planowana 
jest budowa takiego obiektu przy ul. Estońskiej. 
Radna Krystyna Gawrysiak poruszyła kwestię budowy „Siłowni na wolnym powietrzu”. Głos 
w tej sprawie zabrał Dyrektor Piotr Kempf oraz Przewodniczący Krzysztof Sułowski. 
Następnie głos zabrał Radny Marek Mariusz Tytko, który zwrócił uwagę na zieleń osiedlową 
będącą w zasobach spółdzielni mieszkaniowych. Dyrektor ZZM poinformował o planowanym 
przejęciu takich terenów w bezpłatne użyczenie. 
Radny Krzysztof Stanek poruszył kwestię org. ruchu na ul. Estońskiej. Dyrektor ZZM udzielił 
odpowiedzi. 
 
Następnie Przewodniczący Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska przedstawił sprawozdanie 
z działalności Komisji Adam Zabdyr. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją dot. m.in. Akcji „Sprzątanie świata” i pielęgnacji zieleni.  

 
Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji przedstawił 
Przewodniczący Komisji Łukasz Prusiewicz. Komisja w czasie posiedzenia zapoznała się 
z bieżącą korespondencją dot. m.in. organizacji ruchu na ul. Tuchowskiej i ul. Estońskiej. 

a) projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta 
Krakowa (druk nr 89) przedstawił Przewodniczący Komisji. Następnie Przewodniczący 
Rady otworzył dyskusję, w której głos zabrał Radny Krzysztof Stanek. Następnie Rada 
przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 
17 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę 
Nr XIII/88/2015 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 28 września 
2015 roku. 

 
Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2015 (druk nr 90) – projekt 
Zarządu. Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i autopoprawkę Zarządu, 
a następnie otworzył dyskusję, w której głos zabrał Radny Marek Mariusz Tytko. Kolejno 
Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 
19 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XIII/89/2015 
Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 28 września 2015 roku. 
 
Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie zmiany organizacji ruchu w obrębie ulic: Skowroniej, 
Kamieńskiego, Malborskiej (druk nr 91) – projekt Zarządu. Przewodniczący Rady 
przedstawił projekt uchwały, a następnie otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: 
Krzysztof Kot, Krzysztof Sułowski, Krzysztof Stanek, Dorota Kolanowska, Łukasz Prusiewicz, 
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Janusz Kostrz. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który 
przyjęła w głosowaniu jawnym 15 głosów „za”, 1 - „przeciw”, 3 - „wstrzymujące się” i podjęła 
Uchwałę Nr XIII/90/2015 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 28 września 
2015 roku. 
 
Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie opinii dot. zmiany organizacji ruchu na ul. Estońskiej 
w Krakowie (druk nr 92). Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały 
i autopoprawkę, a następnie otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: Anna Maria 
Miłowska, Krzysztof Sułowski, Krzysztof Stanek, Danuta Zamulińska, Miłosz Mleczek, 
Jarosław Kajdański, Marek Mariusz Tytko, Marzena Pilch-Skurowska, Janusz Kostrz, Dorota 
Kolanowska oraz Pani Dyrektor Samorządowego Przedszkola nr 51. Następnie Rada 
przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 9 
głosów „za”, 6 - „przeciw”, 3 - „wstrzymujące się” i podjęła Uchwałę Nr XIII/91/2015 Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 28 września 2015 roku. 
 
Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie utworzenia przejścia dla pieszych przez 
ul. Klonowica (druk nr 93) – projekt Zarządu. Przewodniczący Rady przedstawił projekt 
uchwały, a następnie otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni Krzysztof Stanek, 
Krzysztof Sułowski. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który 
przyjęła w głosowaniu jawnym 19 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” 
i podjęła Uchwałę Nr XIII/92/2015 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 28 
września 2015 roku. 
 
Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę 
Dzielnic” w 2016 roku (druk nr 94) – projekt Zarządu. Przewodniczący Rady przedstawił 
projekt uchwały, a następnie otworzył dyskusję, w związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji 
Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 
18 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XIII/93/2015 
Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 28 września 2015 roku. 
 
Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji ds. Współpracy 
ze Wspólnotami i Spółdzielniami Mieszkaniowymi z Terenu Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie (druk nr 95) – projekt Zarządu. Przewodniczący Rady przedstawił projekt 
uchwały, a następnie otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: Jerzy Wolak, Marek 
Mariusz Tytko, Krzysztof Kot. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 
uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 15 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 3 - „wstrzymujące 
się” i podjęła Uchwałę Nr XIII/94/2015 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 
28 września 2015 roku. 
 
Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie korekty Uchwały Nr XII/82/2015 z dnia 31 sierpnia 
2015 roku w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2016 (druk nr 96) – projekt Zarządu. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, a następnie otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 
uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 18 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - 
„wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XIII/95/2015 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 28 września 2015 roku. 
 
Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji Zieleni i 
Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie (druk nr 97) – projekt 
Zarządu. Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, a następnie otworzył dyskusję, 
w której głos zabrali Radni: Krzysztof Kot, Miłosz Mleczek. Następnie Rada przystąpiła do 
głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 19 głosów „za”, 0 - 
„przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XIII/96/2015 Rady Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie z dnia 28 września 2015 roku. 
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Ad. 13. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji przedstawiła Przewodnicząca 
Komisji Marzena Pilch-Skurowska. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. W dyskusji głos zabrali Radni: Miłosz Mleczek, Marzena Pilch – Skurowska, 
Krzysztof Sułowski. 
 
Ad. 14. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności 
przedstawiła Przewodnicząca Komisji Krystyna Gawrysiak. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała się z bieżącą korespondencją oraz omówiła kwestie związane 
z bezpieczeństwem.  
W punkcie tym Radny Jarosław Kajdański poruszył kwestię inwestycji przy ul. Tuchowskiej. 
Głos w tej sprawie zabrali również Radni: Krzysztof Stanek, Dorota Kolanowska, Krzysztof 
Sułowski. 
 
Ad. 15. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Łach. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją. 
 
Ad. 16. Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Magdalena Banaś. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją. 
 
Ad. 17. Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury przedstawił Przewodniczący Komisji 
Krzysztof Stanek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
W punkcie tym Radny Jarosław Kajdański poinformował, że trwają prace nad 
spacerownikiem. Głos w tej sprawie zabrał również Przewodniczący Krzysztof Sułowski. 
Następnie Radny Jerzy Wolak poprosił o interwencję w sprawie uszkodzonej kapliczki przy 
ul. Mokrej.  
 
Ad. 13. Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji przedstawił 
Przewodniczący Komisji Dominik Homa. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją. 
 
Ad. 14. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy 
z Organizacjami Pozarządowymi przedstawił Przewodniczący Komisji Krzysztof Kot. 
W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją dot. m.in. projektu 
Mini Park Linowy. Głos w tej sprawie zabrał Przewodniczący Rady. 
 
Ad. 14. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami 
i Spółdzielniami Mieszkaniowymi z Terenu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 
przedstawiła Przewodnicząca Komisji Dorota Kolanowska. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała się z bieżącą korespondencją. Poruszono również sprawę zlikwidowanego 
przejścia między ul. Czarnogórską a ul. Włoską.  
 
Ad. 15. Oświadczenia i komunikaty 
W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

 Radny Adam Zabdyr poinformował o wizjach w ramach konkursu „Ogrody Podgórza 
Duchackiego” i przyznanych nagrodach. 

 Radna Małgorzata Łach przypomniała o składaniu wniosków na paczki i Wigilię. 

 Radna Marzena Pilch-Skurowska poinformowała o posiedzeniu jury Nagrody 
Edukacyjnej. Głos w sprawie wręczania nagród zabrał Przewodniczący Krzysztof 
Sułowski. 

 Radny Marek Mariusz Tytko zaprosił na spotkanie z prof. Wojciechem Narębskim. 

 Radny Jarosław Kajdański przekazał inf. na temat wystawy „Cztery pory roku w Parku 
Drwinka” 
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 Przewodniczący Rady zaprosił na wręczenie Nagród w Dziedzinie Kultury. 

 Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag 
nie zgłoszono. 

 Przewodniczący poszczególnych Komisji zgłosili terminy posiedzeń: 
Komisja Rewizyjna 6 października 2015 r. godz. 18.00 
Komisja Kultury  14 października 2015 r. godz. 17.30 
Komisja Bezpieczeństwa i Praworządności  15 października 2015 r.  godz. 18.00 
Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami … 7 października 2015 r.  godz. 18.00 
Komisja Infrastruktury i Inwestycji 5 października 2015 r. godz. 19.00 
Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej  15 października 2015 r. godz. 17.30 
Komisji Mieszkaniowa 15 października 2015 r. godz. 17.00 
Komisja Sportu i Rekreacji 8 października 2015 r. godz. 18.00 
Komisja Edukacji 21 października 2015 r. godz. 17.30 
Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego … 7 października 2015 r. godz. 18.30 
Komisja Zieleni i Ochrony Środowiska 6 października 2015 r. godz. 17.00 
 

Ad. 16. Zamknięcie sesji 
Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 

Przewodniczący Rady Krzysztof Sułowski o godz. 21.15 zamknął obrady XIII sesji Rady 
Dzielnicy XI. 
 
Protokołowała: 
K. Derlaga 
 

 

 Przewodniczący Rady i Zarządu 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 

 
 

Krzysztof Sułowski 


